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Školská komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 
  Košice: 29.01. 2024 

  Číslo: 01581/2024/OSK- 04594   

Vybavuje: Mgr. Andrea Gajdošová 

e-mail: andrea.gajdosova@vucke.sk  

   telefón: 055/7268 145 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 8. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konanej dňa 29. 01. 2024 
 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN KSK č. 5/2023 o podpore audiovizuálneho priemyslu          

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN KSK  č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

5. Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – zaradenie Jazykovej školy ako súčasti 

Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26, Michalovce  

6. Spolufinancovanie projektu predkladaného v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie NFP zameranej na Regionálne analýzy a partnerstvá pre mladých, 

vyhlásenej Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky (kód: 

PSK–MPSVR-022-2023-DV-ESF+)                                         

7. Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2023/001 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu: 

„Výstavba telocvične v Spišskej Novej Vsi“                             

8.  Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

9. Návrhy, podnety a požiadavky   

10. Rôzne 

11. Záver 

 

        
K bodu č. 1 

8. rokovanie školskej komisie otvoril a prítomných privítal predseda komisie PhDr. 

Marek Čižmár. 
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Z 25 členov komisie bolo prítomných 19 členov komisie, v úvode rokovania 16 

členov. Z rokovania komisie sa  ospravedlnili: RNDr. L. Sidivárová, Mgr. Norbert Pecze, 

PaedDr. M. Kmeť. 

Prítomná bola nadpolovičná väčšina všetkých členov a predseda komisie konštatoval, 

že komisia je uznášaniaschopná. 

Predseda komisie privítal na rokovaní  hostí:  zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľ. Palkovú, 

hlavného kontrolóra Ing. Jozefa Hudáka a zástupcu za odborový zväz školstva Mgr. Ľ. 

Kvašňáka a prítomných zástupcov odboru školstva. 

Predsedajúci upozornil prítomných, že v zmysle §10 Rokovacieho poriadku komisií 

KSK sa z rokovania komisie vyhotovuje zvukový záznam  použitím diktafónu výlučne  

pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Materiály boli pred rokovaním komisie zverejnené na digitálnom zastupiteľstve   

a členovia komisie sa mali možnosť s nimi oboznámiť. Všetkým členom komisie bola mailom  

zaslaná pozvánka s programom rokovania. Predseda komisie vyzval na zmenu 

alebo  doplnenie programu rokovania. Hlasovalo sa o pôvodnom programe. 

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní: 16     

Za: 16     

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie  č. 1/2024  

Prítomní členovia komisie schválili program rokovania školskej komisie podľa zaslanej 

pozvánky.  

 

K bodu č. 2  

Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenia prijaté  na 7. rokovaní školskej komisie k materiálom predloženým na rokovanie   

Zastupiteľstva KSK boli  splnené a všetky  otázky boli zodpovedané 

Mgr. Ľ. Kvašňák urgoval doplnenie informácií k Pokynu predsedu č. 6 – požiadavka je 

objektívne v dlhodobom riešení. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní:16     

Za: 16   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 2/2024  

Prítomní členovia školskej komisie berú na vedomie plnenie uznesení. 

 

K bodu č. 3 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN KSK č. 5/2023 o podpore audiovizuálneho priemyslu. Za odboru kultúry 

informovala JUDr. A. Čelková Ferencechová. Podstatou navrhovanej zmeny je určiť dobu 

oprávnenosti výdavkov  
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Diskusia:  bez diskusie  

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 17   

Za: 17   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 3/2024  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK   

č. 5/2023 o podpore audiovizuálneho priemyslu  

 

K bodu č. 4 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a 

dopĺňa VZN KSK  č. 10/2020 o poskytovaní dotácií. Za spracovateľa informovala Mgr. Alena 

Šuranová z odboru financií.  

Podstatou navrhovanej zmeny je možnosť poskytnúť dotáciu viackrát v príslušnom 

kalendárnom roku jednému žiadateľovi. Ďalej navrhuje upraviť postup hodnotenia v prípade 

konfliktu záujmov dotačnou komisiou. 

Diskusia:  

M. Čižmár – cieľom je podporiť viac projektov v nižšej výške dotácie ako 1 000 eur, čo 

zvyšuje administratívnu náročnosť pre zamestnancov úradu   

Dr. Schwarcz – riešením by bolo zjednodušenie administratívnych úkonov pri nižších 

dotáciách     

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní:17    

Za: 17   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 4/2024  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK  

č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

 

K bodu č. 5   

 

Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja – zaradenie Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta 

Štúra 26, Michalovce informovala z odboru školstva  Ing. Henrieta Kubová.  

Žiadosť o zaradenie Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia Ľ, Štúra bola predložená na  

MŠVVaŠ SR ešte v marci 2023 v zmysle uznesenia č. 94/2023. Nakoľko sa proces 

schvaľovania Školského vzdelávacieho programu  jazykovej školy predĺžil, nebolo možné 

vydať Rozhodnutie o jej zaradení k pôvodnému termínu od 1.9.2023. Následnou 

komunikáciou s ministerstvom bol navrhnutý nový termín zaradenia jazykovej školy od 

1.9.2024. Na aprílové zasadnutie Zastupiteľstva KSK sa v zmysle zákona 596/2003 Z. z.  

pripraví VZN KSK  o zriadení  Jazykovej školy pri Gymnáziu Ľ. Štúra v Michalovciach.  
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Diskusia:  

Mgr. A. Gajdošová doplnila, že materiál už  bol prerokovaný všetkými komisiami a  zmena je 

len v dátume zaradenia do siete od 1.9.2024 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 19    

Za: 19   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0 

  

Uznesenie  č. 5/2024: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť predloženie žiadosti 

Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky o zaradenie Jazykovej 

školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26, Michalovce do Siete škôl a školských 

zariadení, stredísk praktického vyučovania a pracovísk praktického vyučovania Slovenskej 

republiky od 1. septembra 2024.  

 

K bodu č. 6  

Spolufinancovanie projektu predkladaného v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie NFP zameranej na Regionálne analýzy a partnerstvá pre mladých, vyhlásenej 

Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky (kód: PSK–MPSVR-022-

2023-DV-ESF+) Materiál uviedla poverená vedúca odboru školstva Mgr. A. Gajdošová      

Odbor školstva predkladá projektovú žiadosť o nenávratný finančný príspevok vo výške 

maximálne možných oprávnených nákladov 346 967,00 eur. Projekt je zameraný na tvorbu 

regionálnych analýz o mladých ľuďoch v situácii NEET a vytváranie regionálnych 

partnerstiev, tvorbu regionálnych akčných plánov a identifikáciu lokalít vhodných na 

zriadenie tzv. kontaktných miest. V druhej fáze projektu sa plánuje vytvoriť na území KSK 

celkovo 11 kontaktných miest, ktoré budú mladým ľuďom poskytovať základné poradenstvo 

informácie o možnostiach ďalšieho vzdelávania a uplatnenia sa na trhu práce. 

Diskusia:  

Mgr. A. Tamásová: - predpokladá sa ich vznik v regionálnych mestách 

Mgr. A. Gajdošová:  – reálna potreba vzniku  vyplynie z regionálnych analýz a určite vzniknú 

v oblastiach s vysokou mierou nezamestnanosti. Obdobný projekt už  úspešne funguje 

v Banskobystrickom samosprávnom kraji.    

RNDr. L. Rutkay:  je to určité suplovanie úradov práce  

Mgr. A. Gajdošová:  čiastočne áno, ale je predpoklad aj ďalšieho vzdelávania  účastníkov 

vzdelávania v našich školách. Zamestnancami kontaktných  centier budú aj občania z daného 

mesta, ktorí poznajú miestne pomery. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 19    

Za: 19  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie  č. 6/2024: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Spolufinancovanie 

projektu predkladaného v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie NFP zameranej 

na Regionálne analýzy a partnerstvá pre mladých, vyhlásenej Ministerstvom práce, sociálnych 

vecí a rodiny Slovenskej republiky podľa predloženého návrhu.  
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K bodu č. 7   

Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2023/001 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu: 

„Výstavba telocvične v Spišskej Novej Vsi“ za odbor školstva informoval Mgr. Marián 

Horenský, PhD.  

Finančný príspevok sa poskytuje v maximálnej výške 70 % oprávnených nákladov z rozpočtu 

žiadateľa. Maximálna výška príspevku pre jeden projekt je suma 1 100 tis. eur. Pri 

rozhodovaní o poskytnutí príspevku bude aplikovaný územný princíp – minimálne 6,25 %   

bude pridelených športovým projektom v každom samosprávnom kraji. Predkladaný projekt 

KSK je v súlade s Koncepciou podpory pohybových aktivít obyvateľov KSK 2020-2025. 

 

Diskusia:   

PhDr. M. Čižmár  sa pýtal na sídlo novej telocvične, či je súčasťou  areálu  školy alebo 

samostatný objekt 

Mgr. M. Horenský -telocvičňa je pri Športovej hale a budúcim správcom bude Gymnázium na 

Javorovej ulici. Dopoludnia bude telocvičňa využívaná v rámci výchovno vzdelávacieho 

procesu žiakmi Gymnázia na Javorovej ulici a poobede športovými klubmi. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 19    

Za: 19   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie  č. 7/2024: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Predloženie žiadosti o 

poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2023/001 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu: „Výstavba telocvične v Spišskej 

Novej Vsi“ podľa predloženého návrhu.                            

 

K bodu č. 8 

Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava informoval Mgr. 

Marián Horenský PhD. 

Materiál na podporu výstavby futbalového ihriska v Rožňave bol schválený ešte v minulom 

volebnom období v septembri 2022. Nakoľko sa z objektívnych dôvodov nepodarilo mestu 

Rožňava stavbu zrealizovať do roku 2023, mesto pôvodne schválenú dotáciu podľa pravidiel 

uvedených v zmluve  vrátilo a teraz sa opätovne predkladá návrh na spolufinancovanie 

výstavby futbalového ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava  vo výške 250 000 eur. 

Mesto Rožňava plánuje realizovať viaczdrojovým financovaním výstavbu futbalového ihriska   

v celkovej čiastke 1 800 tisíc eur.  

 

Diskusia : bez diskusie  

 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 19    

Za:  19   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
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Uznesenie  č. 8/2024: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Spolufinancovanie 

výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava podľa predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 9  

Návrhy, podnety a požiadavky   

 

MUDr. M. Hojstrič – v akom štádiu je schválenie financií na kotly v telocvični v Edurame 

Krompachy.  

Mgr. A. Gajdošová –  na tento účel boli schválené finančné prostriedky v objeme 18 000 

eur,  verejné obstarávanie je rozbehnuté.   

C. Furik  sa pýtal na možnosť získať finančné prostriedky na výstavbu krytej plavárne  pri 

Gymnáziu v Kráľovskom Chlmci  

Mgr. A. Gajdošová – v rámci integrovanej územnej stratégie je alokovaných 144 mil. na 

KSK, je potrebné zistiť, či v tom aj plánovaná výstavba plavárne. Na najbližšom rokovaní 

školskej komisie budeme bližšie informovať. 

Mgr. M. Kaplan sa informoval, či zriaďovateľ ide do centrálneho obstarávania dodávateľov  

energií alebo či školy môžu uzavrieť zmluvy na výhodnejšie ponuky, ktoré dostávajú od  

rôznych poskytovateľov.   

Žiadal do budúceho rokovania predložiť kritériá na hodnotenie riaditeľov škôl aj z dôvodu 

očakávaných výberových konaní  riaditeľov škôl.  

Mgr. A. Gajdošová uviedla, že oddelenie energetiky sa aktívne venuje centrálnemu verejnému 

obstarávaniu energií , ktoré malo by prebehnúť v marci 2024 a pokyn predsedu pre školy stále 

platí. 

Kritériá na hodnotenie riaditeľov škôl  boli zverejnené a riaditelia boli s nimi oboznámení na 

porade riaditeľov v júni minulého školského roka. V priebehu roka sa riaditeľ školy hodnotí 

celkovo 3x. V júni a v decembri z dôvodu finančných ohodnotení a slovne  na konci 

školského roka. Hodnotí sa plnenie úloh z dohodovacieho konania k rozpočtu, zapájanie sa do 

športových a neformálnych  aktivít, zapájanie sa do výziev, snaha o získavanie 

mimorozpočtových príjmov, dôsledné plnenie povinností voči odboru školstva,  kvalita  

obsahu zasielaných podkladov, dodržiavanie legislatívy a dodržiavanie termínov. 

Do úvahy sa berie aj dotazníkové hodnotenie riaditeľa  zamestnancami školy. Posledné slovo 

pri hodnotení riaditeľa školy  má vedenie úradu a predseda KSK. 

PhDr. M. Čižmár zopakoval požiadavku predloženia zoznamu kritérií na hodnotenie 

riaditeľov škôl  členom školskej komisie a pripomenul potrebu v časovom predstihu 

oboznámiť členov komisie s plánovanými zmenami v sieti, aj keď v pracovnej verzii. 

 

K bodu č. 10 

Rôzne 

V rámci bodu rôzne Mgr. A. Gajdošová informovala členov komisie o aktuálnych pracovných 

aktivitách odboru školstva. V rámci zmien v sieti boli zaradené dva nové študijné odbory,  

učiteľstvo v materskej škole  pri OA, Rožňava  a služby v cestovnom ruchu pre Hotelovú 

akadémiu, Košice. Optimalizácia siete aktuálne zahŕňa dve  väčšie  zmeny týkajúce  sa 

spojenia škôl v Trebišove a v Košiciach. Spojením Obchodnej akadémie a Gymnázia v 

Trebišove do jedného subjektu  od 1.9.2026  v priestoroch terajšieho gymnázia by vznikla 
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Spojená škola.  Očakáva sa legislatívna zmena, ktorá by umožňovala použiť nový názov školy 

Gymnázium a Obchodná akadémia a nie Spojená škola. Druhým návrhom je spojenie 

Konzervatória J. Adamoviča, a Konzervatória Timonova  v Košiciach, nakoľko ide o školy 

s rovnakými študijnými odbormi.   

Odbor školstva plánuje zapojenie 13 škôl  do výzvy na zníženie energetickej náročnosti budov 

a požiadať o nenávratný finančný príspevok na zateplenie škôl. 

Informovala členov komisie, že na stránke MŠVVaŠ SR  bol zverejnený rozpočet na 

kalendárny rok 2024.  

V roku 2024 bude prebiehať na školách viac ako 30  výberových konaní na funkciu riaditeľa 

školy.  Výsledkom dvoch výberových konaní na SZŠ, Moyzesova, Košice a SOŠ technickej, 

Kukučínova 43, Košice sú už  personálne zmeny na poste riaditeľa školy. 

Mgr. A. Tamásová sa zaujímala, či zo strany ministerstva školstva bol oslovený aj Košický 

samosprávny kraj na spoluprácu v rámci pracovných skupín, vytvorených v zmysle 

Programového vyhlásenia vlády.  

Mgr. A. Gajdošová potvrdila v rámci zoskupenia SK8 v sekcii vzdelávanie  nomináciu Mgr. 

N. Vince  za oblasť  práce s mládežou a RNDr. I. Lazorovej  za oblasť strategickej 

komunikácie.  

Informovala komisiu  o prebiehajúcej spolupráci na protidrogovom vlaku s pani poslankyňou 

Blaškovičovou,  ktorý  bude prezentovaný v troch  regionálnych mestách počas Župných dní.  

 

K bodu č. 11 

Predseda komisie sa poďakoval prítomným členom  za účasť a o 14,20 hod. rokovanie 

školskej komisie ukončil.  Najbližšie rokovanie školskej komisie je plánované na 8.04.2024.  

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

        Mgr. Andrea Gajdošová  

           tajomník komisie 

 

...................................................... 

             PhDr. Marek Čižmár  

              predseda komisie 

                


